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PROPARTE 

Vereniging van hoogleraren van de Universiteit Leiden, hun echtgenoten en partners (2017) 
Oorspronkelijk Vereniging van Hoogleraren en Lectoren van de Rijksuniversiteit te Leiden (HOLEC) (1972) 

en Vereniging van Echtgenoten en Partners van Hoogleraren aan de Universiteit Leiden (VROLEC) (1913) 

  
Notulen algemene vergadering ProParte 
 
Datum:  18 april 2023 om 20:00 uur 
Locatie:  Faculteitskamer Rechten, Rapenburg 73, Leiden 
Aanwezig: bestuur: C.C. Sterk (voorzitter), M.B. Danhof-Pont (vicevoorzitter), R.B Halbertsma 

(penningmeester), J.J.J. Teunissen (secretaris), J.I. Tieleman-Shamier (ondersteuning 
penningmeester), A.C. van der Leden (ondersteuning secretaris, notulist) 

Aanwezig: leden: M. Danhof, M. van der Grijn, W.F.H. Adelaar, H.B. Brijnen, A. de Vries-Termijtelen, 
R. de Vries. 

 
1. Opening 

De voorzitter opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom. Hij legt uit dat het bestuur deze 
vergadering aanvankelijk digitaal via zoom had willen houden. Bij nader inzien bleek dat deze toch 
fysiek moest worden gehouden omdat de tijdelijke wet die online-algemene vergaderingen mogelijk 
maakte (vanwege de COVID-pandemie) ten einde is gekomen en onze statuten niet voorzien in die 
mogelijkheid.  
 

2. Notulen algemene vergadering 15 juni 2022 
De notulen van de vorige algemene vergadering worden ongewijzigd vastgesteld. 
 

3. Jaarverslag 2022 
Hans Teunissen, de secretaris geeft de volgende toelichting bij dit jaarverslag. 
Het jaar 2022 was een actief jaar, ondanks de COVID-beperkingen die voor een gedeelte van dat jaar 
nog golden. Helaas moest het pas aangetreden bestuurslid Liesbeth de Lange om 
gezondheidsredenen haar functie kort na haar aantreden weer neerleggen. Het aantal leden van 
ProParte neemt af. Gedeeltelijk is dit een gevolg van het feit dat een flink aantal wanbetalers als lid 
zijn afgevoerd. Daarnaast heeft ProParte, net als veel andere verenigingen, te maken met het 
fenomeen van achterblijvende groei. Een respectabele lijst van activiteiten toont aan dat het bestuur 
zich heeft ingespannen om voor de leden leuke, boeiende en interessante sprekers en excursies te 
organiseren. De in 2022 door ProParte verstrekte subsidies staan in het jaarverslag beschreven. Zoals 
eerder al bepaald zal de ‘spaarpot’ van ProParte door het verstrekken van subsidies worden besteed 
tot een saldo van € 25.000, -. De secretaris roept alle leden op om voorstellen te doen voor projecten 
die steun van ProParte zouden kunnen verdienen. In verband met de Wet bestuur en toezicht 
rechtspersonen (WBTR) moesten de statuten van ProParte gewijzigd worden om die in 
overeenstemming te brengen met de WBTR. Deze wet beoogt  te komen tot een betere manier van 
besturen van stichtingen, verenigingen en corporaties. De aangepaste versie van de statuten staat 
geagendeerd en de door het bestuur voorgestelde statutenwijzigingen zullen straks worden 
behandeld. 
De subverenigingen hebben hun activiteiten van het jaar 2022 vastgelegd in een jaarverslag. Deze 
verslagen zijn te vinden op de website van ProParte. 
De secretaris vraagt de aanwezigen of zij nog behoefte hebben aan verdere toelichting. Dat blijkt niet 
het geval, waarmee het jaarverslag 2022 is goedgekeurd. Het zal op de website worden geplaatst.  
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4. Jaarrekening 2022 

Ruurd Halbertsma, de penningmeester, licht de jaarrekening toe. 
Het batig saldo is positief te noemen. Toch is er reden tot zorg want de inkomsten uit contributie 
nemen af; in 2022 kwam er een bedrag van € 975,- minder binnen dan het jaar ervoor. Het dalend 
aantal leden is hier uiteraard debet aan. De uitgaven zijn min of meer stabiel. 
Ook de penningmeester benadrukt dat het bestuur graag meer donaties wil doen en dat suggesties 
hiertoe welkom zijn. Het afgelopen jaar is € 5.000, - meer gedoneerd dan het jaar ervoor. Halbertsma 
verwijst nog eens naar het eerder vastgestelde voornemen om in de komende jaren een bedrag van 
ca. € 50.000, - te doneren voor daartoe in aanmerking komende projecten.  
Hij bedankt José Tieleman-Shamier voor haar ondersteunend (financiële) werk van vele jaren. Zij 
vertelt dat het grote saldo kon ontstaan doordat er in de eerste jaren van de 21e eeuw geen donaties 
zijn gedaan. Er was toen een periode van weinig activiteit en een bestuur met minimale bezetting. 
Op dit moment zitten er nog 2 projecten in de pijplijn: Begraafplaats Groenesteeg (uitgave boek over 
Leidse hoogleraren die daar begraven liggen) voor waarschijnlijk 2024 en de restauratie van een 
Japans gedicht op de muur van een universiteitsgebouw in de Hortus Botanicus. Dit laatste project 
wordt nog dit jaar afgerond. 
Meindert Danhof: Kan de penningmeester iets zeggen over het verstandig beheer van het kapitaal? 
Halbertsma zegt dat het de vereniging niet past om te speculeren. 
René de Vries suggereert om te adverteren in de universitaire pers, om naamsbekendheid te 
genereren en mogelijk een oproep te doen voor het aanmelden van subsidiabele projecten. Caesar 
Sterk antwoordt dat dit soort maatregelen al eerder zijn geprobeerd maar dat het effect zeer beperkt 
is. 
Marita Danhof: er heeft zich onlangs een nieuw (partner)lid aangemeld (de hoogleraar zelf werd 
geen lid) die een enthousiaste en actieve indruk maakt.  
Caesar Sterk: Leiden is, samen met Utrecht, de enige universiteit met een dergelijke club voor 
hoogleraren. 
Meindert Danhof: het hooglerarendiner, een activiteit ooit geïnitieerd door HOLEC, is helaas 
‘gekaapt’ door de universiteit. 
De voorzitter geeft het woord aan Annemarie de Vries-Termijtelen, lid van de financiële commissie 
van dienst. Zij spreekt mede namens Roel Willemze, het andere lid van de commissie die niet 
aanwezig kon zijn bij deze algemene vergadering. Zij zijn samen op bezoek geweest bij José Tieleman 
om de cijfers in te zien en te bespreken. Alles was duidelijk en de jaarrekening werd dan ook 
goedgekeurd. De financiële commissie adviseert de vergadering om het bestuur décharge te 
verlenen. Caesar Sterk leest de verklaring voor en de aanwezige leden gaan akkoord met de 
décharge.  
 

5. Benoemen financiële commissie 2023 
Sterk dankt de leden van de financiële commissie voor hun werk en stelt tevens vast dat er een eind 
is gekomen aan de termijn van Roel Willemze waardoor er een nieuw lid benoemd moet worden. 
Staande de vergadering melden zich geen gegadigden. Het bestuur zal derhalve een kandidaat 
zoeken.  
 

6. Vacature bestuur 
De voorzitter geeft het woord aan vicevoorzitter Marita Danhof. Zij meldt aan de vergadering dat 
haar termijn van 3 jaar afloopt en dat zij, om persoonlijke redenen, zich niet herkiesbaar stelt.  
Caesar Sterk noemt dit zeer spijtig en dankt Marita Danhof voor haar inspanningen gedurende de 
afgelopen 3 jaren. Hij stelt vast dat er nu sprake is van 2 vacatures: 1 in de partnergroep, 1 in de 
hooglerarengroep. Hij roept de aanwezigen op om zich in te spannen kandidaten te vinden. Het 
bestuur zal uiteraard hetzelfde doen. 
 

7. Goedkeuring voorstel wijziging statuten ProParte 
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Hans Teunissen: de WBTR is in het leven geroepen vanwege schandalen en uitwassen die zich 
hebben voorgedaan bij de besturen van verenigingen, stichtingen en coöperaties. De wettelijke 
regelingen zijn aangepast en daarom moeten alle statuten conform de WBTR worden aangepast. 
Teunissen heeft deze taak voor ProParte op zich genomen. Tijdens dat werk heeft hij ook een aantal 
overbodige bepalingen uit de statuten geschrapt, zoals bijvoorbeeld een artikel over donaties en 
ereleden (wij hebben geen ereleden). De aldus ontstane tekst is door de notaris vervat in de 
conceptversie van de statuten die nu voorligt. Vervolgens loopt Teunissen de belangrijkste 
wijzigingen en aanpassingen door aan de hand van de tekst, die ook alle leden zijn toegestuurd. 
Artikel 7, Belet /Ontstentenis, is nieuw. Artikel 9, Bestuur: taken en bevoegdheden, kent de 
belangrijkste aanpassing. Die houdt in dat er sprake is van persoonlijke aansprakelijkheid van 
bestuurders, maar alleen bij duidelijke opzet en grove schendingen. Annemarie de Vries vraagt zich 
af of de laatste zin van punt 3 op blz. 13 goed Nederlands is. Hans Teunissen zal hiernaar kijken. 
Caesar Sterk vraagt of de vergadering kan instemmen met de wijzigingen in de statuten. De 
goedkeuring van de vergadering wordt met algemene stem gegeven. Het bestuur zal de notaris 
verzoeken de statuten definitief te maken. 
 

8. Rondvraag 
• Annemarie de Vries: namens een aantal oud-VROLEC-leden zou ze graag uitleg hebben over 

en inzage in uitgaven over het geoormerkte VROLEC-kapitaal van € 9000,- dat in 2017 bij de 
fusie van HOLEC en VROLEC is ingebracht. Dat zou geheel zijn uitgegeven, en daarover zijn 
deze oud-leden verbaasd. José Tieleman heeft veel van de uitgaven kunnen terugvinden; in 
de jaren 2017-2018-2019 is aan kerstlunches en uitstapjes meer dan € 7000,- uitgegeven. Zij 
zal zich hier verder in verdiepen en t.z.t. met Annemarie de Vries hierover contact hebben. 

• Verder vraagt Annemarie de Vries zich af waarom er geen ledenlijst beschikbaar is, terwijl 
toch een doel van ProParte is om de onderlinge contacten te bevorderen en versterken. 
Caesar Sterk antwoordt dat dit alles te maken heeft met de AVG-wet en privacybescherming. 
Voor verenigingen als ProParte wordt dit veel te streng gehanteerd. Sterk zelf is voorstander 
van beschikbaar stellen van een ledenlijst. Wel moeten alle leden schriftelijk toestemming 
geven. Op het internet kan iets dergelijks geregeld worden door middel van codering, maar is 
mogelijk juridisch lastig. Hans Teunissen zegt toe zich hierin te gaan verdiepen. 

• Tot slot zegt De Vries dat zij de vele leuke lezingen waardeert maar dat die steeds op een 
dinsdag worden gehouden. Zij verzoekt ook andere dagen daarvoor te kiezen. Sterk 
antwoordt dat het bestuur geen voorkeur heeft voor welke dag dan ook; het is toeval dat de 
activiteit een aantal keren op dinsdag plaatsvond. Vaak kiest de uitgenodigde spreker de dag. 

• Héléne Brijnen: de kleine bijeenkomsten die ProParte organiseert, zoals bijvoorbeeld 
binnenkort de excursie in de Bibliotheca Thysiana, zijn wat haar betreft erg leuk en meer 
geschikt om anderen te leren kennen. Bij een lezing van een grote, bekende spreker 
vertonen zich vervolgens nog meer coryfeeën. Zij ziet liever de kleinere goden. Caesar Sterk: 
dat geldt dan toch hooguit voor de Oekraïne-avonden van vorig en dit jaar. Vanwege het 
grote en actuele belang zijn deze lezingen, ook op verzoek van het CvB, opengesteld voor de 
gehele universitaire gemeenschap. Afwisseling is het beste.  

 
9. Sluiting 
Caesar Sterk sluit de vergadering en nodigt de aanwezigen uit om nog even mee te gaan naar de 
Faculty Club, op de begane grond, voor een drankje en om wat na te praten. 
 
 

09-05-2023         Aty van der Leden 


